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VRAGEN van de Partij voor de Dieren van de heer G.J. Kelder betreffende letsel en 
schade als gevolg van het afsteken van vuurwerk tijdens de laatste jaarwisseling. 
(Binnengekomen: 13 januari 2011) 

 
Het Nederlands Genootschap van Burgemeesters gaat in zijn eerstvolgende 
vergadering praten over een vuurwerkverbod voor particulieren, zo lezen wij vandaag 
in diverse media, onder andere op www.nu.nl . Het lijdt geen twijfel dat onze 
burgemeester van dit bericht op de hoogte is. Een en ander gebeurt naar aanleiding 
van uitspraken van burgemeester Wilma Verver van Schiedam, die maandag liet 
blijken schoon genoeg te hebben van de schade die het vuurwerk elk jaar oplevert. In 
haar stad is dat dit jaar ongeveer 85.000 euro.  

 
De Partij voor de Dieren pleit al jaren voor een verbod op vuurwerk, dan wel het 
gecontroleerd afsteken van vuurwerk op slechts enkele plekken in de stad. Veel 
oudere mensen durven uit angst voor de met rotjes gooiende jeugd de straat niet op. 
Die vrees is niet onterecht, getuige een bericht van 4 januari op www.nu.nl dat bijna 
57 procent van de slachtoffers dit jaar omstanders waren. Ook dieren maken  ieder 
jaar tijdens de jaarwisseling een verschrikkelijke angstige tijd door. Dit geldt zowel 
voor huisdieren als voor wilde dieren.  

 
De Partij voor de Dieren wil naar aanleiding hiervan graag antwoord op de volgende 
vragen: 
1. Wat is de schade die vuurwerk en vuur hebben aangericht tijdens de 

jaarwisseling? Iets specifieker: wat is er allemaal kapot gegaan en hoeveel kost het 
om deze zaken te repareren? Hoeveel kosten zijn dit jaar besteed aan het 
schoonmaken en opruimen van afgestoken vuurwerk?  

 
2. Wat zijn de kosten van preventieve maatregelen in het kader van vuurwerk die 

ieder jaar worden genomen, zoals het verwijderen van bankjes en brievenbussen 
en het afsluiten van glas- en papierbakken?  

 
3. Zijn er meldingen bij de politie binnengekomen over overlast van vuurwerk en zo 

ja, hoeveel en van welke aard waren deze? 
 
4. De Partij voor de Dieren wil graag weten hoeveel letsel het afsteken van vuurwerk 

dit jaar bij mensen heeft aangericht in de gemeente Groningen. Hoeveel mensen 
hebben zich bij hun huisarts, de huisartsenpost, het Martiniziekenhuis en het 
UMCG gemeld met verwondingen die het gevolg waren van vuurwerk, legaal dan 
wel illegaal?  
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5. In Schiedam wonen iets minder dan 76.000 inwoners, die voor 85.000 euro aan 
vuurwerkschade opleveren. In Groningen wonen er zo’n 188.000 mensen. Een 
klein sommetje levert op een te verwachten schade van om en nabij 166.000 euro. 
Bent u het met de Partij voor de Dieren eens dat dit een hoog bedrag is om een 
volksritueel in stand te houden dat voor veel mensen en dieren slechts een bron 
van overlast is? Bent u het met de Partij voor de Dieren eens dat met de 
aanstaande bezuinigingen, die bijvoorbeeld ten gevolge hebben dat er bejaarden 
zijn die onder het bestaansminimum dreigen te komen, er betere manieren zijn om 
een bedrag van 166.000 euro aan te besteden?  

 


